
Motie ‘Glasvezel voor iedereen die wil’:  
van de fractie Gemeentebelangen, VVD, PvdA, PCG, PvdD 
  
De raad van de gemeente Buren in openbare vergadering bijeen op 18 december 2018 
 
Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders betreffende de oprichting van een Gemeenschappelijke 
Regeling voor een uitvoeringsorganisatie Breedbandnetwerk Rivierenland,  
 
Overwegende dat:   
- De gemeenteraad Buren van mening is dat digitale bereikbaarheid voor inwoners belangrijk is voor de 

economische en maatschappelijke ontwikkeling van de gemeente Buren; 
- Voldoende deelname van inwoners aan het digitale netwerk een voorwaarde is voor de toekomstvastheid en 

betaalbaarheid van dat netwerk; 
 

Concludeert dat: 
- Het collegevoorstel een belangrijke aanzet is tot het verbeteren van de digitale bereikbaarheid voor inwoners die 

nu zijn aangesloten op een koperdraadaansluiting; 
- Een voorstel voor breedband in het buitengebied dat zich moet beperken tot de koperaansluitingen nog niet 

tegemoetkomt aan de wens van de Raad om de digitale bereikbaarheid door breedband voor alle inwoners van 
het buitengebied te verbeteren; 

- Het wenselijk is om ook de digitale bereikbaarheid van inwoners die nu zijn aangesloten op een coax-
kabelaansluiting (of iets anders) alsmede de digitale bereikbaarheid van de inwoners in de kernen te verbeteren; 
 

Stelt vast dat: 
- Er zich een marktpartij gemeld heeft die dit aanbod wel wil doen aan onze inwoners en zo het doel van betere 

digitale bereikbaarheid voor een grotere groep mogelijk wordt; 
- Inwoners van Buren een duidelijk besluit van de raad Buren mogen verwachten waarna snelheid en duidelijkheid 

moet worden geboden over een breedband aanbod; 
- Inwoners door de gemeente goed op de hoogte gehouden moeten worden gehouden door duidelijke 

communicatie; 
 

Roept het college op om: 
 

1. Een faciliterende rol in te nemen zodat de marktpartij die zich deze zomer gemeld heeft op zeer korte termijn over 
kan gaan tot vraagbundeling voor de inwoners van Buren in buitengebied én kernen zodat breedband op korte 
termijn voor iedereen die wil beschikbaar komt; 
 

2. Hierbij in overleg met de marktpartij speciaal aandacht te vragen om: 
a.   een zo breed mogelijke keuze van (zorg-)/aanbieders te realiseren omdat dit voor onze inwoners belangrijk is; 
a. waar mogelijk burgerparticipatie bij de vraagbundelingsaanpak mee te nemen; 
b. met een oplossing te komen om het (betaalbaar) aansluiten van maatschappelijke partijen zoals bijvoorbeeld 

scholen en verenigingen mogelijk te maken; 
c. ook toekomstige huizenkopers een betaalbare mogelijkheid te bieden alsnog later aan te sluiten; 
d. zich in te spannen om de vraagbundeling én aanleg daarna zo spoedig mogelijk te hebben afgerond. 
e. de inwoners zo spoedig mogelijk na deze raadsvergadering actief en blijvend te informeren via verschillende 

media over het vervolg; 
f. een ondersteunende rol te spelen vanuit communicatie door de gemeente, door actief te verwijzen naar het 

aanbod van de marktpartij. Zo kunnen we de slagingskansen van de vraagbundeling en daarmee 
gegarandeerde aanleg voor iedereen die breedband wil in onze gemeente vergroten; 

g. andere marktpartijen die zich aanbieden niet uit te sluiten, het gesprek met hen aan te gaan en eveneens een 
faciliterende rol in te nemen. 
 

En gaat over tot de orde van de dag, 
 
Namens de fractie Gemeentebelangen  
 
Sander van Alfen 


